
Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 19. října 2011 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  
                                                              Z á p i s 
  
  
z 9. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 19. října 2011 od 17:00 
hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, 
MUDr. Zdeněk Hobzek, Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, 
MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík, Ing. Ladislav Macháček, 
Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, 
p. Marie Polívková, Ing. Pavel Procházka, MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana 
Stráská. Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 
Omluven: JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 8. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  2. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na budoucí odkoupení pozemkové parcely parc. č.      
      1279/38 v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska - OISM 
  3. Žádost o předběžný souhlas s bezúplatným převodem pozemkových parcel formou    
      darovací smlouvy parc. č. 170/6, parc. č. 171/3, parc. č. 171/4, parc. č. 919/7 v k. ú.    
      Milevsko - OISM 
  4. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/32 v k. ú. Milevsko - ukončení      
      záměru - OISM 
  5. Směna pozemku parc. č. st. 2368/4 a pozemků parc. č. 541/23, parc. č. 541/24,  parc. č.    
      541/25 v k. ú. Milevsko – ukončení záměru - OISM 
  6. Výkup části pozemkové parcely parc. č. 665/9 a směna části pozemkové parcely parc. č.      
      665/9 za část pozemkových parcel parc. č. 925/3 a parc. č. 1633/1 v k. ú. Milevsko –      
      vyhlášení záměru - OISM 
  7. Pozemková úprava pozemků ve vlastnictví města Milevska s parc. č. KN 1156/60,       
      1156/61 a 1156/62 v obci Hrejkovice, k. ú. Hrejkovice - OISM 
  8. Prodej domu č. p. 24 v Rukávči včetně pozemků – ukončení záměru a vyhlášení     
      opakovaného záměru - OISM 
  9. Pokus o vyřešení rozporů při projednávání změny č. 5 ÚPnSÚ Milevsko - ORR 
10. Pořízení nového územního plánu Milevsko - ORR 
11. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace pro společnost SPOS - OF 
12. Založení obchodní společnosti - STA 
13. Členství města Milevska ve Svazku obcí Milevska - MST 
14. Návrh na jmenování člena Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska spol. s r. o. -       
      MST 
15. Podpora terénní práce 2012 - OSV 
  



Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 
  
Písemné materiály k bodům č. 1 – 15 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi zápis č. 3/2011 ze zasedání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Milevska ze dne 10.10.2011. 
  
Ustanovení orgánů zasedání 
  
9. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
Ing. Lubomír Šrámek, p. Jaroslav Peták 
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Václav Pavlečka, RSDr. Jiří Kotalík, JUDr. Oldřich Kofroň. 
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen JUDr. Oldřich Kofroň.  
  
Schválení zápisu 8. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Zápis 8. zasedání ZMM byl schválen bez připomínek. 
  
Zastupitelé schválili program 9. jednání Zastupitelstva města Milevska s tím, že bude rozšířen o bod č. 
15. 
  
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 89/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 

-          plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 8. zasedání ZMM, 
-          nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 

ZMM  současného období č. 1 – 7. 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
2. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na budoucí odkoupení pozemkové parcely parc. č.     
    1279/38 v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se dostavili MUDr. Kofroňová a Ing. 
Procházka. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. Mgr. Doubek, p. Polívková, p. Koliha, 
Ing. Procházka. 
  
Usnesení č. 90 /11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje   smlouvu o smlouvě budoucí kupní v předloženém znění, uzavřenou mezi            Ing. Jiřím 
Šindelářem, bytem Pastevců 471/10, 149 00 Praha 11 a městem Milevskem,                 se sídlem nám. 
E. Beneše 420, 399 01 Milevsko, jejímž předmětem je budoucí odkoupení pozemkové parcely parc. č. 
1279/38 o výměře 1268 m2 v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska. Cena budoucí kupované 
pozemkové parcely je stanovena dohodou ve výši 50 Kč za 1 m2.  
II. pověřuje starostu města podpisem smlouvy o smlouvě budoucí kupní. 
Přítomno: 19     pro-13, proti-3, zdržel se-3 
  
3. Žádost o předběžný souhlas s bezúplatným převodem pozemkových parcel formou   
    darovací smlouvy parc. č. 170/6, parc. č. 171/3, parc. č. 171/4, parc. č. 919/7 v k. ú.   
    Milevsko - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil Ing. Procházka a dostavil se 
p. Polanecký. 
Ing. Mgr. Doubek – námitka proti textu návrhu usnesení, dotaz, co znamená „předběžný souhlas“. 



p. Kortanová – Správa a údržba silnic na základě předběžného souhlasu ZMM bude následně schválena 
Smlouva o smlouvě budoucí darovací v Zastupitelstvu Jihočeského kraje. 
p. starosta – navrhuje vypustit z usnesení termín „předběžný souhlas“. 
  
Po diskusi zastupitelů ohledně změny formulace usnesení, které se zúčastnili JUDr. Kofroň, Mgr. 
Stráská, Ing. Šrámek, navrhl Mgr. Třeštík, jako předkladatel, pozměnit návrh na usnesení takto: 
ZMM vyhlašuje záměr na bezúplatný převod pozemkových parcel z vlastnictví města Milevska, se 
sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko  do vlastnictví Jihočeského kraje, se sídlem U Zimního 
stadionu 1952/2, 370 76 České Budějovice, a to části pozemkových  parcel parc. č. 170/6 o výměře  1 
m2, parc. č. 171/3 o výměře 2 m2, parc. č. 171/4 o výměře 2 m2 a parc. č. 919/7  o výměře 15 m2, v k. ú. 
Milevsko. 
  
Usnesení č. 91/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
vyhlašuje záměr na bezúplatný převod pozemkových parcel formou darovací smlouvy z vlastnictví 
města Milevska, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko  do vlastnictví Jihočeského kraje, se 
sídlem U Zimního stadionu 1952/2, 370 76 České Budějovice, a to části pozemkových  parcel parc. č. 
170/6 o výměře  1 m2, parc. č. 171/3 o výměře 2 m2, parc. č. 171/4 o výměře 2 m2 a parc. č. 919/7  o 
výměře 15 m2 v k. ú. Milevsko. 
Přítomno: 19     pro-19, proti-0, zdržel se-0 
  
4. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/32 v k. ú. Milevsko - ukončení     
    záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 92/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje prodej pozemkové parcely parc. č. 512/32 o výměře 45 m2, v k. ú. Milevsko 
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely 
bude 150 Kč za 1 m2. 
II. pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 
Přítomno: 19     pro-19, proti-0, zdržel se-0 
  
5. Směna pozemku parc. č. st. 2368/4 a pozemků parc. č. 541/23, parc. č. 541/24,  parc. č.   
    541/25 v k. ú. Milevsko – ukončení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek, p. Koliha, Ing. Kabele, Ing. Šrámek, p. starosta, Mgr. Třeštík, RSDr. Kotalík. Na 
jednání se vrátil Ing. Procházka. 
Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně cedule týkající se přístupu na pozemky Ing. Švába. 
Ing. Kabele – vysvětlil situaci ohledně chůze přes pozemky Ing. Švába. 
Ing. Šrámek – navrhl, aby Ing. Kabele a p. Koliha společně zdokumentovali umístění dopravní značky. 
  
Usnesení č. 93/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje  směnu části stavební parcely parc. č. 2368 dle geo. plánu označené jako stavební parcela 
parc. č. 2368/4  o výměře 308 m2 v k. ú. Milevsko, ve vlastnictví města Milevska, se sídlem nám. E. 
Beneše 420,  399 01 Milevsko za část pozemkové parcely parc. č. 541/7 dle geo. plánu označené jako 
pozemkové parcely parc.  č. 541/23 o výměře 191 m2, parc. č. 541/24 o výměře 15 m2 a parc. č. 541/25 
o výměře 57 m2 v k. ú. Milevsko, ve vlastnictví společnosti SVACON s.r.o., se sídlem U Zásobní zahrady 
1774/15, 130 00 Praha 3 – Žižkov, 
II. pověřuje starostu města podpisem směnné smlouvy. 
Přítomno: 20     pro-20, proti-0, zdržel se-0 
  
6. Výkup části pozemkové parcely parc. č. 665/9 a směna části pozemkové parcely parc. č.     
    665/9 za část pozemkových parcel parc. č. 925/3 a parc. č. 1633/1 v k. ú. Milevsko –     
    vyhlášení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek, Ing. Šrámek, Ing. Pavlečka, Ing. Radosta, JUDr. Kofroň, MUDr. Hobzek, 
Ing. Švára, RSDr. Kotalík. 
Ing. Pavlečka – navrhuje doplnit do návrhu na usnesení slovo „celkové“. 



Ing. Radosta – navrhuje v bodě I. návrhu na usnesení vypustit poslední větu a doplnit: „za dohodnutou 
kupní cenu ve výši 8.925 Kč“. 
  
Pan starosta dal hlasovat o pozměňovacím návrhu Ing. Pavlečky: 
ZMM 
I. schvaluje výkup jedné ideální poloviny pozemkové parcely parc. č. 665/9 o celkové výměře  357 
m2  v k. ú. Milevsko od XXXXXXXXXXXXXXXXXXxxxx. Cena pozemku bude ve výši 50 Kč za 1 m2. 
Hlasování: Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0 
Návrh byl přijat. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o pozměňujícím návrhu Ing. Radosty: 
ZMM 
I. schvaluje výkup jedné ideální poloviny pozemkové parcely parc. č. 665/9 o celkové výměře 357 
m2  v k. ú. Milevsko od pana XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX za dohodnutou kupní cenu ve výši 
8.925 Kč. 
Hlasování: Přítomno: 20 pro-8, proti-11, zdržel se-1 
Návrh nebyl přijat. 
  
Usnesení č. 94/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje výkup jedné ideální poloviny pozemkové parcely parc. č. 665/9 o celkové výměře 357 
m2 v k. ú. Milevsko od pana XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemku bude ve výši 50 
Kč za 1 m2. 
II. pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy, 
III. schvaluje vyhlášení záměru na směnu části pozemkové parcely parc. č. 925/3 dle geo. plánu 
označené jako pozemková parcela parc. č. 925/14 o výměře 39 m2 a části pozemkové parcely parc. č. 
1633/1 dle geo. plánu označené jako pozemková parcela parc. č. 1633/4             o výměře 139 m2 v k. 
ú. Milevsko ve vlastnictví města Milevska, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko,  za jednu 
ideální polovinu pozemkové parcely parc. č. 665/9 o výměře 357 m2 v k. ú. Milevsko ve vlastnictví 
manželů paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 
Přítomno: 20     pro-20, proti-0, zdržel se-0 
  
7. Pozemková úprava pozemků ve vlastnictví města Milevska s parc. č. KN 1156/60,      
    1156/61 a 1156/62 v obci Hrejkovice, k. ú. Hrejkovice - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
JUDr. Kofroň, Ing. Beneš. Jednání opustil Ing. Procházka. 
Ing. Beneš – navrhuje předmětné pozemky prodat, protože pro město Milevsko nemají žádnou hodnotu. 
  
Usnesení č. 95/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje nové uspořádání pozemků s parc. č. 1156/60, 1156/61 a 1156/62 navržené v rámci 
probíhající komplexní pozemkové úpravy v k. ú. Hrejkovice, 
II. pověřuje starostu města podpisem soupisu nových pozemků. 
Přítomno: 19     pro-18, proti-0, zdržel se-1 
  
8. Prodej domu č. p. 24 v Rukávči včetně pozemků – ukončení záměru a vyhlášení    
    opakovaného záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek, JUDr. Kofroň, Ing. Šrámek. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhoval při posledním projednávání tohoto bodu zadat prodej domu realitní 
kanceláři. 
  
Usnesení č. 96/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje ukončení vyhlášeného záměru na prodej domu č. p. 24 v Rukávči včetně pozemků, 
II. schvaluje vyhlášení opakovaného záměru na prodej domu č. p. 24 v Rukávči včetně pozemků dle 
návrhu s minimální výchozí cenou 697.350 Kč, 
III. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš,  Bohumila 
Hlavínová a Eliška Kučerová, náhradník RSDr. Jiří Kotalík.    
Přítomno: 19     pro-18, proti-0, zdržel se-1 



  
9. Pokus o vyřešení rozporů při projednávání změny č. 5 ÚPnSÚ Milevsko - ORR 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil Ing. Procházka. 
Mgr. Třeštík – jako předkladatel materiálu mimo jiné uvedl, že v návrhu na usnesení má být v poslední 
větě lokalita P 10, která bude řešena při projednávání nového územního plánu Milevska. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – zastupitelstvo nějakým způsobem rozhodlo, úřad by měl stanovit za jakých 
podmínek je to možné. 
p. Polívková a Ing. Beneš podpořili stavbu parkovacího domu. 
Ing. Švára – popsal, jak by měl parkovací dům vypadat. 
Mgr. Machartová – nesouhlasí se stavbou parkovacího domu, areál by měl zůstat celý pro sportovní 
účely, parkování v ul. J. A. Komenského by to nevyřešilo. 
MUDr. Pučelíková – upozornila na špatnou možnost parkování v ul. Komenského. 
p. Koliha – požádal o vyvěšení studie parkovacího domu na stránkách města Milevska. 
JUDr. Kofroň – dotaz na kapacitu parkovacích míst v navrženém domu. 
p. starosta – v tuto chvíli zastupitelstvo má rozhodnout pouze o územním plánu a ne o konkrétních 
případných stavbách. 
p. Machart – zástupce firmy Polata seznámil přítomné se studií parkovacího domu, jedná se o cca 108 
míst. 
Mgr. Stráská – dotaz kolik bytů by mělo vzniknout. 
p. Machart – cca kolem čtyřiceti bytových jednotek. 
Ing. Šrámek – podporuje záměr na stavbu parkovacího domu, navrhuje vypustit lokalitu P 11 z návrhu 
na usnesení. 
p. Polanecký – podpořil změnu územního plánu s tím, že v této lokalitě může být vybudováno např. 
fitnesscentrum. 
  
Zastupitelé rozhodli, že se bude hlasovat o každé lokalitě zvlášť. 
Přítomno: 20     pro-18, proti-0, zdržel se-2 
Návrh byl přijat. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o jednotlivých lokalitách zvlášť. 
ZMM 
rozhodlo lokalitu P 10 vypustit z dalšího projednávání změny č. 5 ÚPnSÚ Milevsko s tím, že lokalita P 
10 bude řešena při projednávání nového územního plánu Milevska. 
Přítomno: 20     pro-17, proti-1, zdržel se-2 
Návrh byl přijat. 
  
ZMM 
rozhodlo lokalitu P 11 vypustit z dalšího projednávání změny č. 5 ÚPnSÚ Milevsko 
Přítomno: 20     pro-3, proti-14, zdržel se-3 
Návrh nebyl přijat. 
  
Usnesení č. 97/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
rozhodlo lokalitu P 10 vypustit z dalšího projednávání změny č. 5 ÚPnSÚ Milevsko s tím, že lokalita P 
10 bude řešena při projednávání nového územního plánu Milevska. 
Přítomno: 20     pro-17, proti-1, zdržel se-2 
  
10. Pořízení nového územního plánu Milevsko - ORR 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustili: p. Polanecký, 
Ing. Mgr. Doubek, p. starosta, Ing. Radosta, RSDr. Kotalík.  
  
Usnesení č. 98/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
rozhodlo pořídit nový územní plán. 
Přítomno: 15     pro-15, proti-0, zdržel se-0 
  
11. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace pro společnost SPOS - OF 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátili: 
p. Polanecký, p. starosta, RSDr. Kotalík, Ing. Radosta, Ing. Mgr. Doubek. 



  
Usnesení č. 99/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města pro společnost 
SPOS  MILEVSKO s.r.o., IČ:  260 30 756, na úhradu schválené účetní ztráty na rok 2011 ve znění dle 
přílohy č. 1, 
II. zmocňuje starostu města Bc. Zdeňka Herouta k podpisu dodatku smlouvy. 
Přítomno: 20     pro-16, proti-0, zdržel se-4 
  
Na žádost některých zastupitelů vyhlásil pan starosta desetiminutovou přestávku. 
  
12. Založení obchodní společnosti - STA 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. Členové zastupitelstva dlouze diskutovali o případném 
založení nové obchodní společnosti, která je jedinou možností, jak získat od roku 2012 příspěvky úřadu 
práce na zaměstnávání zdravotně znevýhodněných osob. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek, p. Polanecký, p. Polívková, Mgr. Jelenová, p. starosta, Ing. Šrámek, Ing. Radosta, 
Ing. Procházka, Mgr. Třeštík, Mgr. Stráská, MUDr. Hobzek, JUDr. Kofroň. 
  
Pan starosta poděkoval za vznesené připomínky, názory a návrhy zastupitelů a jako předkladatel 
materiálu stáhl tento bod z programu jednání. 
  
13. Členství města Milevska ve Svazku obcí Milevska - MST 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Pan starosta obce Bernartice Pavel Souhrada – 
předseda Svazku obcí Milevska a Pavel Hroch – předseda Místní akční skupiny seznámili přítomné se 
situací týkající se Svazku obcí Milevska. Jednání opustil RSDr. Kotalík. V rozpravě k tomuto bodu 
vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, že ohledně členství města Milevska by měl rozhodnout soud. 
Mgr. Stráská – podpořila členství města Milevska ve Svazku obcí Milevska. 
Mgr. Veselá – domnívá se, že Milevsko je stále členem Svazku obcí Milevska. 
Ing. Procházka – navrhl odhlasovat návrh na usnesení. 
Ing. Šrámek – rovněž podpořil členství města Milevska ve Svazku obcí. 
p. starosta – informoval, že učinil všechny kroky k zachování města Milevska ve Svazku, dle pověření 
ZMM, bohužel návrhy města Milevska nebyly akceptovány ani projednány. 
MUDr. Hobzek – navrhl, aby město mělo lepší poměrné zastoupení při rozhodování ve Svazku, dle 
v minulosti navržených stanov Svazku obcí Milevska. 
Mgr. Třeštík – pokud usnesení bude schváleno, udělá vše proto, aby dohoda byla připravena co 
nejdříve. 
  
Usnesení č. 100/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. bere na vědomí předložená právní stanoviska ve věci možného zániku členství města Milevska ve 
Svazku obcí Milevska, 
II. ukládá místostarostovi města Milevska Mgr. Martinu Třeštíkovi projednat se Svazkem obcí Milevska 
možnost uzavření dohody o narovnání, po jejímž uzavření bude nepřerušené či ukončené a 
bezprostředně navazující členství města Milevska ve Svazku obcí Milevska nepochybné. 
Přítomno: 19     pro-19, proti-0, zdržel se-0 
  
14. Návrh na jmenování člena Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska spol. s r. o. -      
      MST 
Mgr. Třeštík jako předkladatel stáhl tento bod z programu jednání. 
  
15. Podpora terénní práce 2012 - OSV 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta a Ing. Ladislav Kotalík – vedoucí odboru sociálních věcí. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupila Mgr. Jelenová. 
Jednání opustili: Mgr. Stráská, Ing. Macháček, Mgr. Machartová, Ing. Mgr. Doubek. 
  
Usnesení č. 101/11 
Zastupitelstvo města Milevska 



schvaluje podání žádosti o dotaci na program „Podpora terénní práce na rok 2012“ ze státního rozpočtu 
České republiky s finanční spoluúčastí města Milevska ve výši 30% z celkového rozpočtu projektu 
v souladu s podmínkami jejího čerpání, které jsou stanoveny Směrnicí vedoucího Úřadu vlády ČR č. 
19/2011 o poskytování dotací k financování programů v oblasti lidských práv, včetně její přílohy č. 3. 
Přítomno: 15     pro-15, proti-0, zdržel se-0 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 
Ing. Mgr. Doubek – připomněl, že by se zastupitelé měli zabývat jeho předloženým návrhem ohledně 
poskytování informací z jednání zastupitelstva a rady, ke kterému bylo na minulém jednání přijato 
usnesení. Ze strany úřadu mu nebyly poskytnuty materiály. 
p. starosta – informace budou poskytnuty v bodě Informace úřadu. 
  
Informace úřadu. 
Pan tajemník Ing. Troják informoval, že v nejbližším období bude zprovozněno v rámci webových 
stránek města Milevska cca 36 videospotů na životní situace, jedná se o další zkvalitnění služeb 
občanům nejen Milevska, ale celého správního obvodu. 
  
JUDr. Čunátová – sdělila, že Mgr. Ing. Doubkovi byla oznámena webová adresa – www.uoou.cz, 
z kterých Městský úřad Milevsko čerpá. Dále informovala, že Městský úřad Milevsko vznesl dotaz na 
příslušné úřady, zda usnesení ohledně poskytování informací z jednání Zastupitelstva a Rady města 
Milevska, které zastupitelstvo přijalo na minulém jednání, je v souladu s právními předpisy. Jako první 
byl vznesen dotaz na Úřad pro ochranu osobních údajů, kde bylo zjištěno, že takto přijaté usnesení 
ZMM se realizovat nedá. 
  
Ing. Procházka – proč se zabývá úřad tím, co nejde, má se zabývat tím, jak to udělat, aby to šlo. 
JUDr. Čunátová – za určitých podmínek lze informace zveřejňovat, otázkou je, zda takové zveřejnění 
bude mít nějaký efekt a nebude to zbytečná práce. 
Ing. Procházka – domnívá se, že se někdo do takové hloubky nebude zabývat, jak dramaticky je 
překročen zákon. 
JUDr. Čunátová – uvedla příklad, že nedávno proběhla v televizi zpráva, že nějaký úřad dostal pokutu 
za to, že zveřejnil na úřední desce jména a adresy osob, kterým bylo prominuto penále na místních 
poplatcích. 
Ing. Procházka – větší efekt ve společnosti způsobí to, že to zveřejníme, než to, že dostane úřad pokutu. 
JUDr. Čunátová – upozornila na povinnosti úředníka dle zákona č. 312/2002 Sb. Jestliže je něco 
v rozporu se zákonem, je povinností upozornit písemně nadřízeného a úkol odmítnout splnit. 
Ing. Mgr. Doubek – poukázal na to, že tyto informace se dovídá až na zastupitelstvu, mohl si na toto 
připravit odpověď. Otázku zveřejňování vznesl na školení zastupitelů přednášejícímu, který potvrdil, že 
některé dokumenty jsou na internetu jiných obcí zveřejňovány. Dále seznámil přítomné se svým 
názorem na tento problém. 
Mgr. Machartová – ve Zlíně řešili také tento problém a ustoupili od něho, požádala o písemné stanovisko 
zástupce Svazu měst a obcí, jakým způsobem dokumenty lze zveřejňovat. 
Ing. Beneš – trvá na svém názoru, který zmiňoval na minulém jednání ZMM, kdo chce informace, ten si 
je najde. Je zbytečné zavádět populistická gesta a zatěžovat úřad. 
Ing. Šrámek – je zklamán z toho, že se tu říká, co vše nejde, plno měst v republice zveřejňuje, jak který 
zastupitel hlasoval a dávají to i na úřední desku, plno měst pořizuje on-line přenosy ze zastupitelstva, 
které jsou po určitou dobu veřejnosti k dispozici. Jedná se o střet dvou zákonů – zákona o ochraně 
osobních údajů a zákona o poskytování informací, zastupitelstvu by měl být předložen písemný materiál. 
p. starosta – výklad zákona přísluší určeným orgánům, informace na dotaz poskytl Úřad pro ochranu 
osobních údajů a zastupitelé s ním byli předem seznámeni, protože toto není jednoduché, musí se na 
tom pracovat a dotazovat se, aby nebyl porušen zákon.  Materiál k této problematice bude zpracován 
písemně na základě všech shromážděných informací. 
Ing. Procházka – navrhl, aby Ing. Mgr. Doubek informoval na příštím jednání zastupitele, v kterých 
městech a jak to funguje. 
p. starosta – přímý přenos z jednání nebyl zpochybněn, zastupitelé se budou moci rozhodnout na 
základě všech zpracovaných informací v písemném materiálu na jednání ZMM. 
  
Dotazy. 
  



MUDr. Pučelíková – reagovala na vydání článku v Milevských novinách ohledně výpovědi 
pronajímateli kavárny Harlekýn. Požádala členy RMM o vysvětlení, proč pan Bendula dostal výpověď 
ze zmíněných prostor DK. 
Mgr. Jelenová – na tento dotaz by měli odpovídat radní, kteří byli přítomni na radě, kde byla výpověď 
schválena. 
Mgr. Třeštík – RMM dostala návrh výpovědi p. Bendulovi od ředitele Domu kultury, který uvedl, že 
podmínky nájemní smlouvy na restauraci v DK jsou poněkud nestandardní a na jeho základě a po 
posouzení všech kroků došla k závěru, že požadavek na výpověď smlouvy je oprávněný. 
MUDr. Pučelíková – dotaz, zda rada v minulém volebním období, které byla členkou, pochybila, když 
pan Reiniš předložil na jednání RMM smlouvu o zmiňovaném pronájmu. 
Mgr. Třeštík – domnívá se, že rada tehdy v tomto bodě nepochybila, situace se mohla jevit jako správná. 
Ve chvíli, kdy se nájemné porovnalo s jinými podobnými zařízeními, už se to takto nejevilo. 
Mgr. Jelenová – domnívá se, že za 3 roky se nemohly tak dramaticky změnit podmínky, dotaz ohledně 
navýšení nájemného p. Bendulovi. Zaráží jí, že radní, kteří pověřili pana ředitele Reiniše, aby podepsal 
nájemní smlouvu, sami teď tuto smlouvu zpochybňují. Dále vznesla dotaz, jaký názor má na toto 
Advokátní kancelář Šimánek & Mörtl, která bude město Milevsko v případném soudním sporu 
zastupovat. 
Mgr. Třeštík – k tomuto bude připraveno nějaké stanovisko. 
Ing. Mgr. Doubek – došlo k pověření pana Reiniše k uzavření smlouvy dohodou na 10 let, správně měla 
rada schválit smlouvu, aby byla právně závazná. Dále seznámil přítomné se svým názorem ohledně 
případného soudního sporu s panem Bendulou. 
p. Polívková – nechápe a nelíbí se jí, že pan Bendula dostal výpověď z kavárny Harlekýn, jejíž provoz 
je bezproblémový, naopak upozornila na špatně fungující restauraci v hotelu SPORT. 
Mgr. Stráská – smlouva neprošla radou, nebyla tedy splněna povinnost, kterou orgány veřejné správy 
mají. 
p. starosta – doplnil, že prvotní smlouvu, kde bylo prodloužení nájmu o 10 let, předkládala Mgr. Stráská 
a zpracovatel byl p. Reiniš. 
MUDr. Pučelíková – dotaz, zda ta první smlouva platí a zda byla na 10 let. 
p. Koliha – dotaz na členy rady, zda jsou spokojeni s prací pana Benduly a navrhl zpracovat novou 
smlouvu mezi městem Milevskem a panem Bendulou, která by byla pro obě strany přijatelná. Jedná se 
o městské zařízení a lidé v Milevsku jsou s panem Bendulou spokojeni. 
Mgr. Třeštík – výpověď nebyla podána p. Bendulovi hned, nejprve bylo uloženo řediteli Domu kultury 
Milevsko, aby s p. Bendulou jednal ohledně stanovení smluvních podmínek, podmínky byly tři: navýšení 
ceny, zásadní omezení exkluzivity (počet akcí v DK), uzavření smlouvy na dobu neurčitou s výpovědní 
lhůtou půl roku. Rada získala informaci, že p. Bendula souhlasí s určitým navýšením nájemné částky, 
ale nesouhlasí s omezením exkluzivity a se změnou výpovědní doby. Později přišel dopis od právního 
zástupce p. Benduly, kde sdělil, že všechny požadavky p. Bendula odmítá a dále s městem bude jednat 
pouze prostřednictvím právního zástupce. 
MUDr. Pučelíková – dotaz, kolik akcí pořádá ředitel Domu kultury Milevsko, navrhuje předložit o tomto 
písemnou zprávu zastupitelstvu. 
p. Bečková – nesouhlasí s výpovědí p. Bendulovi, upozornila, že udělal pro město spoustu věcí (např. 
oprava laviček, vyklizení nepořádku, provoz zahrady). Dotaz, zda za to dostal p. Bendula zaplaceno. 
Ing. Procházka – dotaz, zda  první smlouva, která byla stanovena na 10 let, obsahovala podmínky, které 
zmiňoval Mgr. Třeštík (exkluzivita, výpověď, nájem). 
p. starosta – v první smlouvě se jednalo o prodloužení nájemní lhůty. 
Ing. Procházka – jestliže neskončila desetiletá smluvní doba první smlouvy a neplatí druhá smlouva, jak 
můžeme vypovědět první smlouvu, když ještě neskončilo 10 let. 
Mgr. Třeštík – první smlouva nebyla na deset let, ta byla prodloužena na deset let dodatkem na základě 
toho, že pan Bendula provedl nějakou investici do městského zařízení. První smlouva obsahovala 
výpověď bez udání důvodu s výpovědní dobou 2 měsíce. Toto ustanovení bylo v první smlouvě a 
dodatkem se nezměnilo. Po té přišla ta smlouva, která je neplatná (nebyla schválena radou), ta možnost 
výpovědi bez udání důvodu zcela pominula. 
Ing. Procházka – p. Bendula asi netušil, že smlouva nebyla schválena radou, jedná se o procesní chybu 
rady. Město by se nemělo takto chovat k obyvatelům, když samo udělalo chybu. Dále propočetl, jak 
velká by byla částka za roční nájemné navýšená o 120 %, se kterou pan Bendula souhlasil, a domnívá 
se, že se jedná o obvyklé nájemné. 
p. Peták – město dělá stále stejné chyby, uvedl příklad na restauraci hotelu SPORT, kdy v minulosti 
úspěšnému pronajímateli město začalo navyšovat neustále nájem, až byl nucen prostory opustit. 
V případě restaurace Harlekýn je to stejné, kdo je úspěšný, dostane trest. 



p. Polívková – uvedla, že rovněž exkluzivita není jednoduchá záležitost a domnívá se, že v tomto 
případě se jedná o osobní záležitost. 
Ing. Radosta – padají zde amatérské názory, navrhuje pozvat na příští jednání ZMM pana Bendulu, p. 
Bc. Kratochvíla i pana Zelenku ohledně hotelu a restaurací. 
Ing. Pavlečka – doplnil, že s p. Bendulou jsou uzavřeny 3 nájemní smlouvy. První smlouva je na 
venkovní prostory DK, byla uzavřena s tím, že p. Bendula prostory opraví a o cenu, která na opravu 
bude vynaložena, bude snížen nájem. Stejné je to s Tullamore Dew bar, kde to p. Bendula pěkně 
zrekonstruoval a funguje bez problémů. Spor je pouze ohledně hlavní restaurace v Domě kultury 
Milevsko. 
p. Polanecký – zda rada pochybila, bude teprve někdo rozhodovat. Jako člen minulé rady, doplnil, že ta 
řešila nabídku na investici do restaurace domu kultury. Dům kultury toto nebyl v té době schopen nebo 
ochoten řešit na své náklady. Ze zřizovací listiny ředitel DK smí uzavírat nájemní smlouvu na délku max. 
jednoho roku. Radě byl tehdy předložen materiál, k rozhodnutí, zda zmocnit ředitele DK, aby dodatkem 
smlouvu podepsal na 10 let, protože zřizovací listina mu toto neumožňovala. Ostatní podmínky byly 
stanoveny původní smlouvou. Zůstává otázkou, proč ředitelé DK každý rok nenavyšovali nájem o větší 
část, než je valorizace, protože smlouva to umožňovala. 
Ing. Mgr. Doubek – pro objasnění situace citoval ze zákona o obcích § 41 odst. 2: Právní úkony, které 
vyžadují schválení zastupitelstva obce nebo rady obce jsou bez tohoto schválení od počátku neplatné. 
Znovu konstatoval, že smlouva nebyla radou města schválena, proto je neplatná.  
  
Ing. Mgr. Doubek – dotaz na Radu města Milevska ohledně jeho dopisu z května týkajícího se 
mlčenlivosti členů komisí RMM, na který mu dosud nebylo odpovězeno. 
p. starosta – zjistí, komu byl dopis uložen ke zpracování a odpoví na příštím jednání ZMM. 
  
MUDr. Pučelíková – dotaz ohledně žádosti o finanční částku pro děti, které sportují v Motoklubu 
Milevsko. Žádost měla být doručena v lednu p. místostarostovi. 
Mgr. Třeštík – zjistí, kde žádost skončila a pokusí se udělat nápravu. 
  
p. Luxemburg – ohledně zveřejňování videozáznamů ze ZMM uvedl, že kdysi p. Veselý si pořizoval 
záznamy ze zastupitelstva a promítal je ve své provozovně (bistro Relax). 
  
p. Hrudka – zástupce velitele MP zodpověděl dotaz p. Luxemburga ohledně spadlé větvě v Nádražní 
ul. nedaleko budovy bývalého Jitexu. Dále zodpověděl dotaz p. Kolihy z minulého jednání ZMM – kolik 
pokut udělila městská policie při výjezdu z parcely (staveniště) na Husově náměstí. 
  
p. Luxemburg – dotaz na MUDr. Hobzka ohledně jeho návrhu na pravidelnou výměnu členů Dozorčí 
rady SPOS. 
MUDr. Hobzek – návrh byl podán před několika lety, na tuto otázku není připraven. 
p. Luxemburk - dotaz na Ing. Pavlečku, který je předseda Dozorčí rady SPOS, kdy naposledy Dozorčí 
rada zasedala a co probírala. Dále vznesl dotaz ohledně výměny členů Dozorčí rady. 
Ing. Pavlečka – dozorčí rada zasedala asi před čtrnácti dny a projednávala přípravu plánu na rok 2012. 
Mimo jiné uvedl, že o výměně členů Dozorčí rady nerozhoduje. 
  
p. Luxemburg – dotaz na délku působnosti a finanční ohodnocení členů v Dozorčí radě SMM – např. 
Mgr. Třeštíka. 
p. starosta – uvolněný zastupitel nemá nárok na žádnou odměnu. 
  
p. Luxemburg – ohledně grantového programu města Milevska Kultura 2011, kde si žádají o peníze 
různé spolky a sbory, uvedl, že z Fotoklubu si žádali tři členové o finance a každý je obdržel. 
Mgr. Jelenová – jako členka komise, která rozdělovala finance z tohoto grantového programu, vysvětlila, 
že se jedná o dětskou aktivitu - pořádání zájmového kroužku týkajícího se fotografování a vzhledem 
k finanční náročnosti by se ho jinak děti nezúčastnily. 
  
p. Luxemburg - dotaz na Ing. Šrámka ohledně rozšíření plánu zimní údržby, které měla TOP 09 ve svém 
volebním programu. 
Ing. Šrámek – už na minulém jednání ZMM vysvětlil, že TOP 09 nemá šanci zasahovat do koaliční 
dohody, protože nebyla úspěšná, stejně jako Věci veřejné, za které p. Luxemburg kandidoval. 
  
p. Koliha – upozornil na několik dopravních značek ve městě, které nemají opodstatnění, např. u 
bývalého hotelu Modrá Hvězda, kde by mohla vzniknout další parkovací místa. 



Dále uvedl, že hodně chodníků je označeno cedulemi – „Zimní údržba se neprovádí“ např. v ul. E. 
Destinové, navrhuje ji odstranit. 
  
Ing. Mgr. Doubek – upozornil na důležitost zápisu z jednání Finančního výboru ZMM, který obdrželi 
zastupitelé před jednáním ZMM, ve kterém mimo jiné Finanční výbor požaduje (dle zápisu z RMM) od 
vedení města předložit přehled smluv o nakupovaných službách a přehledu výnosů příjmu z nájmů.  
  
Mgr. Jelenová – požádala předložit právní stanovisko ohledně výpovědi p. Benduly, kolik to bude město 
stát, jak se počítá s provozem po Silvestru před plesovou sezónou v restauraci Harlekýn. 
Mgr. Třeštík – na příštím jednání ZMM bude připravena o tomto informace. 
  
p. starosta – dotaz s jakou částkou lze počítat na LSPP (Lékařskou službu první pomoci) na rok 2012. 
Mgr. Stráská – může se počítat s částkou jako v loňském roce, tj. 850.000 Kč. 
  
Jednání bylo ukončeno ve 23:30 hodin. 
  
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 
  
  
  
Upravila:  Petra Slunečková 

 


